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két évben. A Központi Sta-
tisztikai Hivatal Csongrád 
megyei igazgatósága megál-
lapította, hogy Csongrád me-
gyében, Szegeden 1960/61-

Egyre gyorsul 
a lakásépítkezések üteme 

Két év alatt 1406 lakást építettek megyénkben állami erőből 
A magánépítkezők 2364 új lakásba költöztek be 

Szinte egyik hónapról a az utóbbi két évben meg- kezesi tervek Csongrád me-
más ikra nőnek ki a földből gyorsult. 1956—57-ben pél- gyében 114, Szegeden 3661a-
Új lakóházaink. Különösen dául évenként ezer lakás, kás építését ír ták elő. Ebből 
Szegeden épült sok ú j ház 1960-ban m á r 1800, az el- szövetkezeti lakásépítésre 24, 
az utóbbi években. Ezekről múl t évben pedig már 2000 illetve 203 lakás jutott. A Iá-
rendszeresen tájékoztat tuk lakás építését fejezték be. kósok kivitelezése és átadása 
olvasóinkat, de összefoglá- Az építkezések fokozódására az előírt határ időre megtör-
lóan kevesen tudják , mennyi jellemző, hogy t é n t 
lakás épült például az utóbbi ^ ^ J 9 ^ l a k o f i r m 

több mint 46 lakásépítés 
jutott az 1956. évi 22-vel 
szemben. 
Az elmúlt két évben épült 

ben 3770 lakást építettek, lakások 66 százaléka két-, 
Ugyanezen idő a la t t meg- vagy többszobás, 48 száza-
szűnt elavulás, vagy egyéb léka vízvezetékkel, 47 száza-
okok mia t t 652. léka pedig fürdőszobával el-

A lakásállomány végered- látott. Az ú j lakások nagy- zalékkal. 
menyben 3118 á j lakással ság és ellátottság tekinteté- A lakáshelyzet megjaví tá-
nőtt. ben lényegesen kedvezőbbek sa érdekében az állami la-
A lakásál lomány növekB- a korábbi építésűeknél. A két kásberu házasokon kívül a 

désével egyidejűleg a népes- esztendő a la t t befejezett la- magánépitkezók részére is 
meg száma úgy alakult , hogy kások közül 1406 állami erő- jelentős számú és összegű 
az utóbbi két évben kisebb bői és 2364 magánerőből kölcsönt folyósít az állam, 
mértékben javul t a lakás- épült. Az állami lakásépít- Az elmúlt két évben 982 
ellátottság Csongrád megyé- kezesek nagyobb része, közel építkező kapott kölcsönt, 
ben. Nőtt a lakásállomány és ké tharmada Szegeden, a ma- 1960-ban 15,5, tavaly pedig 
csökkent ugyanezen idő alat t gánépítkezések zöme pedig a 28,6 millió forintot kaptak 
a népesség, több mint 2 6zá- megye területén történt . az építkezők. Egy lakásépí-
zalékkal- A második ötéves terv első tési kölcsön átlagcs összege 

A lakásépítkezések üteme évében az állami lakáeéprt- 45 ezer for int volt. 

Nagy gondot fordítanak 
Szeged településegészségügyének 

javítására 
A városi tanács végrehajtó bizottságának üléséről 

Az állam lakásépítkezések-
re Csongrád megyében 
1958-tól mind nagyobb ösz-
szegeket fordít , 

A lakásépítési beruházások 
összege megyénkben 1965-
ben 85,4 millió forint volt. 
Ez meghaladta az előző évit 
3, az 1959. évit pedig 29 szá-

Ülést tartott 
a Magyar Szocialista Munkáspárt 

Központi Bizottsága 
A Magyar Szocialista Munkáspárt Központi Bi-

zottsága november 12-én ülést tartott . Az 
ülés napirendjén a Központi Bizottság kongresszusi 
beszámolója szerepelt. K á d á r János elvtársnak, a 
Központi Bizottság első t i tkárának bevezető előadása 
után a Központi Bizottság a kongresszusi beszámoló-
tervezetet megvitatta, ma jd egyhangúlag jóváhagyta. 
Ezt követően a Központi Bizottság folyó ügyeket 
tárgyalt és megfelelő határozatokat hozott. 
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• A szegedi városi tanács 
végrehaj tó bizottsága teg-
nap, kedden délelőtt ülést 
t a r t o t t A többi között tár-
gyalták dr. Berkes Pálnak, a 
városi tanács egészségügyi 
osztálya vezetőjének jelenté-
se a lapján Szeged település-
egészségügyi kérdése i t A 
végrehaj tó bizottság megál-
lapította, hogy a város tele-
pülésegészségügyében külö-
nösen az utóbbi években je-
lentős az előrehaladás. Ter-
mészetesen az ál talános fe j -
lődés, 

sc igények növekedése 
szükségessé teszi, hogy to-
vább javítsuk Szeged csa-
tornahálózatát. vízellátását, 
a város levegőjét stb. 

Ezzel kapcsolatban — mint 
lapunkban már jelentettük 
— idén is intézkedések tör-
téntek. s ezt jövőre ú jabbak 
követik. 

A településegészségügy 
kérdéseire ál talában nagy 
gondot fordítanak. Ennek 
során a városban esztendőről 
esztendőre ú j és korszerű la-
kásokat építenek, hogy mind 
kevesebb legyen a kor kö-
vetelményeinek nem megfe-
lelő lakás. 

A végrehaj tó bizottság is-
mételten 

foglalkozott a sertéshizlal-
dával is, mely ron t ja a 
város levegőjét, s jelenlegi 
helyén egészségügyileg sem 
kívánatos. 

Éppen ezért a tanács megint 
fe lhívja e r re az illetékesek 
figyelmét, hogy ha nem is a 
közeljövőben, de a későbbi-
ekben áttelepítsék a sertés-
hizlaldát. 

A városrendezés egyik 
fontos egészségügyi kérdése 
a helyes ipartelepítés. Ennek 
megfelelően a városon kívül, 
a nyugati ipari körzetben 
épülnek az ú j abb üzemek, 
raktárak . 

A nyugati ipari övezet 
körül erdősávokkal és zöld 
területekkel is óvni keB a 
kfioeL a váras levegőjét 

Meghallgatta a végrehaj tó 
bizottság Tóth Andrásnak, a 
Városi Testnevelési és 
Sporttanács elnökének t á j é -
koztató jelentését a VTST 
idei munkájáról , a város 
sportmozgalmának helyzeté-
ről, Fejlődött a város sport-
élete. További gazdagításá-
ért törekedni kell, hogy 
anyagi lehetőségeink szerint 
ú jabb sportlétesítményeket 
hozzunk létre. Szegeden sze-
retnék szaporítani a kis-
pályák, a tornatermek szá-
m á t 

A város sportéletében nagy 
fejlődést jelent majd , ha 

megépül a tervezett fedett 
aszod a, 

amelyet szeretnének terem-
sportok céljaira is alkalmas-
sá tenni. 

Megállapította a végrehaj-
tó bizottság, hogy a szabad-
téri játékok legjelentősebb kí-
sérő rendezvényét a színvo-
nalas sportműsor adta. Kér-
ték a sportvezetőket, az 
MTST jelenlevő képviselő-
jét, hogy jövőre is biztosít-
sanak a játékok idején érde-
kes, gazdag sportműsort . 

Végül a végrehaj tó bizott-
ság közérdekű előterjesztése-
ket, bejelentéseket t á rgya l t 

A Bolgár Kommunista Párt 
VIII. kongresszusa tegnap megszavazta 

a határozati javaslatot 
Kidolgozták a szocializmus teljes felépítésének programját 

A Bolgár Kommunista Pá r t VIII. kongresszusa kedden oka az Albán Munkapár t és 
folytatta tanácskozásait. Az ülésen a külföldi testvérpártok az Albán Népköztársaság 
ú jabb küldöttségvezetői mondottak üdvözlő beszédet. Ezt vezetőinek barátságtalan an -
követően az elnöklő Dobri Dzsurov nemzetvédelmi minisz- tileninista politikája, a mar-
ter bejelentette: Az elnökséghez olyan javaslat érkezett, xizmus—leninizmus és a pro-
hogy fejezzék be a vitát. A kongresszus egyhangúlag elfő- letárnemzetköziség elvedről 
gadta a vita berekesztésére vonatkozó indítványt. való letérése, a jelenkor leg-

Ezután Marin Vacskov, a mandátumvizsgáló bizottság főbb kérdéseiben képviselt 
elnöke tar tot ta meg a bizottság beszámolóját, ma jd Mitko szektás, kalandor irányvonal. 
Grigorov, a Központi Bizottság t i tkára megindokolva a kong- A kongresszusa 

. , , . . . , . . . . . . . . . ... , nemzetközi teren azt a fel-
resszus írásban előterjesztett határozati javaslatát , inditvá- a d a t o t t Ű 2 j a pár t és az or-
nyozta annak e l fogadását szág elé, hogy a jövőben is 

A kongresszus egyhangúlag megszavazta a határozatot. minden erővel fejlessze a 

A békés egymás mellett élés útján tH ^f*'^üttműködé^f *a 
, , , , , „ Szovjetunióval, a szocia-

A határozat bevezető része cepciokat, az ideológiai kú- j i s t a országokkal, 
a bolgár pár t és kormánjr lönbségek azonban 
külpolitikai tevékenységével „ . „ , „ „ a r h a t i á b „ maximálisan járul jon hozza 
foglalkozik. Egyebek között „ „ V ^ ^vö t tmőködésének a s z o c i a l l s t a világrendszer 
rámutat , hogy a Bolgár Nép- " Í ^ W t szilárdításához, az elörehala-

szeiesucsci. dáshoz a szocializmus és a 
A BKP VIII. kongresszusa 

kénytelen megjegyezni, hogy 
az Albán Munkapárt ta l és az 
Albán Népköztársasággal a 
viszony megromlott. Ennek 

Világos lesz a nagykörút is 
Hamarosan sor kerül a nagykörút közvilágításának kor-
szerűsítésére. A Petőfi Sándor és Kossuth I-ajoe sugárút 
közötti szakaszon már megkezdték a nagy munka első 
részét: a DAV villanyszerelő szakemberei — Klacsák 
Ferenc nyolctagú csoportja — ostornyeles kandelábere-
ket állítanak fel az úttest mindkét oldalán. Képünkön 
a 180 centiméter mélyen leásott tartóoszlop betonozásán 

dolg óznak. 
m^&lfflS&SB W M I I H H l E M K 

köztársaság egységben a 
Szovjetunióval és a szocia-
lista országokkal, a külön-
böző társadalmi rendszerű 
országok békés egymás mel-
lett élésének poli t ikáját foly-
ta t ja , ez a politika az SZKP 
XX. kongresszusát követően 

a legkedvezőbb feltételeket 
biztosította a szocialista 
világrendszer mindenolda-
lú és gyors felemelkedésé-
hez. 
A kongresszus — mondja a 

határozat — egyhangúlag el-
fogadja a nemzetközi szocia-
lista munkamegosztás alap-
elveit. 

Áttérve a balkáni helyzet-
re a határozat leszögezi, hogy 
a kongresszus helyesnek tar t -
ja a párt Központi Bizottsá-
gának és a népi kormánynak 
a bolgár—jugoszláv viszony 
megjavítására, és az együtt-
működés fejlesztésére irá-
nyuló politikai vonalát. A 
Bolgár Kommunista Pár t el-
lenzi a Jugoszláv Kommu-
nista Szövetség programjá-
ban foglalt revizionista kon-

kapitalizmus közötti verseny-
ben. Szilárdan és tántor í tha-
tat lanul kell követni a béke 
és a békés egymás mellett 
élés politikáját. 

A húszéves terv célkitűzései 
A kongresszusi határozat 

át térve a gazdasági problé-
mák és feladatok összegezé-
sére a többi között rámutat , 
hogy a két kongresszus kö-
zötti időszakban 

az ország népgazdaságának 
miden ágát a fejlődés 
gyors üteme jellemezte. 

1958—61 között a társadalmi 
össztermelés 53,8 százalék-
kal, a nemzeti jövedelem 
43,1 százalékkal, a beruhá-
zások összege több mint két-
szeresére növekedett. 

— A BKP VIII. kongresz-
szusa büszkén ál lapít ja meg, 
hogy 

a kommunista társadalom 
építésére való fokozatos át-
térés a közeljövő feladata 

— mondja ki a határozat. 

A Bolgár Kommunista Pá r t 
VIII. kongresszusa hangsú-
lyozza, hogy az ország 1961— 
1980-as húszéves népgazda-
ságfejlesztési tervének irány-
elvei a pár t és nép számára 
óriási történelmi jelentőségű 
dokumentumok. Lényegében 

ez a párt gyakorlati prog-
r a m j a a következő bősz 
esztendőre. 

Az irányelvek a legfőbb gaz-
dasági feladatok megvalósítá-
sának konkrétan kidolgozott 
tervét tartalmazzák. 

1980-ig szóló társadalmi 
fejlődés két szakaszra oszlik. 
Az első az 1970-ig ter jedő 
időszakot öleli fel. Ez a la t t 
létrehozzák a szocializmus 
anyagi-technikai bázisát. A 
második szakaszban az or-
szág fokozatosan át tér a kom-
munista társadalom maga-
sabb foka anyagi-technikai 
bázisának építésére. 

Éppen ezért az első sza-
kaszról a másodikra való át -
térés fokozatosan, az ország 
gazdasági és kulturális fej lő-
désében bekövetkező mennyi-
ségi és minőségi változások-
kal párhuzamosan történik. 
A kommunista társadalom 
első fokának megteremtésé-
vel létrehozzák második, jó-
val magasabb szakaszának, a 
kommunizmusnak anyagi és 
szellemi feltételeit. 

A kongresszus kifejezésre 
ju t t a t j a azt a szilárd meggyő-
ződését, hogy az ország húsz-
éves népgazdaságfejlesztési 
irányelveiben foglalt célkitű-
zések 

teljes egészében reálisak. 
A kongresszus számba véve 

azokat a gyökeres változáso-
kat , amelyek a jelenlegi a t -
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